

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT5307337

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT		
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER AND CHANGE OF NAME		
EFFECTIVE DATE:	10/10/2016		
CONVEYING PARTY DATA			
Name		Execution Date	
ANHEUSER-BUSCH INBEV S.A		10/10/2016	
NEWLY MERGED ENTITY DATA			
Name		Execution Date	
NEWBELCO SA/NV		10/10/2016	
MERGED ENTITY'S NEW NAME (RECEIVING PARTY)			
Name:	ANHEUSER-BUSCH INBEV S.A.		
Street Address:	GRAND-PLACE 1		
City:	BRUSSELS 1000		
State/Country:	BELGIUM		
PROPERTY NUMBERS Total: 6			
Property Type	Number		
Patent Number:	D518677		
Patent Number:	D497283		
Patent Number:	D573392		
Patent Number:	D703396		
Patent Number:	D710061		
Patent Number:	D741644		
CORRESPONDENCE DATA			
Fax Number:	(303)473-2720		
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>			
Phone:	303-473-2700		
Email:	plnorman@hollandhart.com		
Correspondent Name:	HOLLAND & HART, LLP		
Address Line 1:	1800 BROADWAY		
Address Line 2:	SUITE 300		
Address Line 4:	BOULDER, COLORADO 80302		
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	79801.0161		

PATENT

NAME OF SUBMITTER:	KENNETH C. WINTERTON
SIGNATURE:	/Kenneth C. Winterton/
DATE SIGNED:	01/03/2019
Total Attachments: 9 source=Merger Documents#page1.tif source=Merger Documents#page2.tif source=Merger Documents#page3.tif source=Merger Documents#page4.tif source=Merger Documents#page5.tif source=Merger Documents#page6.tif source=Merger Documents#page7.tif source=Merger Documents#page8.tif source=Merger Documents#page9.tif	



Volet B

Copie qui sera publiée aux annexes du Moniteur belge
après dépôt de l'acte au greffe

Déposé/Reçu le

R
M

16145578

11 OCT. 2016

au greffe du tribunal de commerce
francophone de Bruxelles

N° d'entreprise : 0417.497.106

Dénomination (en entier) : **Anheuser-Busch InBev**

(en abrégé):

Forme juridique : société anonyme faisant ou ayant fait publiquement appel à l'épargne

Siège : Grand-Place 1
1000 BRUXELLES

**Objet de l'acte : CONSTATATION DE LA REALISATION D'UNE FUSION PAR ABSORPTION ET
D'OPERATIONS DE CAPITAL LIEES – ACTE NOTARIE FINAL**

Il résulte d'un acte reçu le dix octobre deux mille seize, par Maître Tim CARNEWAL, notaire à Bruxelles, que deux comparants, agissant en leur qualité de mandataire spécial en vertu de pouvoirs conférés par (i) l'assemblée générale extraordinaire des actionnaires de la société anonyme "Newbelco SA/NV", ayant son siège à 1000 Bruxelles, Grand-Place 1, et ayant pour numéro d'entreprise 0649.841.563 ("Newbelco" ou la "Société"), tenue devant le notaire soussigné le 28 septembre 2016 ("Assemblée Générale des Actionnaires de Newbelco"), et (ii) l'assemblée générale extraordinaire des actionnaires de la société anonyme faisant ou ayant fait publiquement un appel à l'épargne "Anheuser-Busch InBev", ayant son siège à 1000 Bruxelles, Grand-Place 1, et ayant pour numéro d'entreprise 0417.497.106 ("AB InBev"), tenue devant le notaire soussigné le 28 septembre 2016 ("Assemblée Générale des Actionnaires d'AB InBev"),

ont fait les constatations suivantes (les termes portant une majuscule dans le présent acte auront la même signification que celle qui leur a été donnée dans le procès-verbal de l'Assemblée Générale des Actionnaires de Newbelco) :

(i) toutes les conditions suspensives de la Fusion Belge (à l'exception de la passation de l'Acte Notarié Final) ont été remplies;

(ii) l'Offre Belge a été réalisée; le nombre d'Actions Newbelco Initiales offertes à AB InBev (102.890.758.014) était inférieur au nombre le plus bas repris dans la fourchette prévue dans le Projet de Fusion, et le rapport établi par le conseil d'administration de Newbelco, conformément à l'article 694 du Code des sociétés; ceci résulte (a) du fait que le nombre réel d'Actions du UK Scheme au moment du UK Scheme Record Time (1.632.767.371) était inférieur au nombre d'Actions du UK Scheme présumé dans les documents précités (1.656.404.007), et (b) du fait que le nombre d'Actions Newbelco Initiales pour lesquelles les Actionnaires du UK Scheme avaient opté pour l'Alternative Partielle en Actions était supérieur au maximum autorisé sous les termes du UK Scheme;

(iii) sur cette base, le montant des réductions du compte de prime d'émission constatées dans le présent acte n'est pas compris dans les fourchettes de montants prévues dans le rapport établi par le conseil d'administration de Newbelco, conformément à l'article 694 du Code des sociétés, étant cependant entendu que le montant final du compte de prime d'émission existant après avoir mis en œuvre les réductions est identique au montant final anticipé dans le rapport précité;

(iv) le Taux de Référence GBP-EUR publié sur le site web de la Banque Centrale Européenne aux environs de 16:00 heure belge le 5 octobre 2016 (étant le jour ouvrable précédant l'Augmentation de Capital) était égal à 1,00 EUR pour 0,88155 GBP; et

(v) aucune Action AB InBev n'a été émise entre le 11 novembre 2015 et la Clôture.

Après ces déclarations, les comparants ont requis le notaire soussigné d'acter que, avec effet lors de la passation de cet Acte Notarié Final:

(i) la Fusion Belge a été réalisée et par conséquent, (i) tout l'actif et le passif d'AB InBev, sans exception ni réserve, est transmis à titre universel à Newbelco et (ii) AB InBev est dissoute sans liquidation;

(ii) le numéro d'entreprise de Newbelco est remplacé par le numéro d'entreprise d'AB InBev, étant 0417.497.106 RPM (Bruxelles);

(iii) le capital de Newbelco est augmenté d'un montant de 1.238.608.344,12 EUR par la création de 1.608.242.156 Actions Ordinaires Nouvelles, qui sont du même type et qui jouissent, à compter de la date de leur émission, des mêmes droits et avantages que les Actions Ordinaires, conformément aux dispositions pertinentes des statuts de la Société et un montant de 13.186.369.502,01 EUR est comptabilisé en prime d'émission; la prime d'émission est comptabilisée en tant que fond propre au passif du bilan de la Société, sur un compte qui, dans la même mesure que le capital social, constitue une garantie pour les tiers et ne peut être

Mentionner sur la dernière page du Volet B : **Au recto :** Nom et qualité du notaire instrumentant ou de la personne ou des personnes ayant pouvoir de représenter la personne morale à l'égard des tiers

Au verso : Nom et signature

PATENT

REEL: 049146 FRAME: 0596

Bijlagen bij het Belgisch Staatsblad - 21/10/2016 - Annexes du Moniteur belge

Réserve
au
Moniteur
belge

Bijlagen bij het Belgisch Staatsblad - 21/10/2016 - Annexes du Moniteur belge

réduite qu'en exécution d'une décision de l'assemblée générale, conformément à l'article 612 du Code des sociétés; la prime d'émission sera par conséquent qualifiée de capital réellement libéré sur base de l'article 184, paragraphe 2, du Code belge des impôts sur les revenus;

(iv) le compte de prime d'émission de Newbelco est réduit, conformément aux articles 612 et 614 *juncto* 623, alinéa 1 du Code des sociétés, d'un montant de 52.522.081.681,47 EUR, étant la contre-valeur en euros de 46.300.841.106,30 GBP en fonction du Taux de Référence GBP-EUR, afin de créer une réserve indisponible pour tenir compte des Actions Ordinaires Nouvelles acquises par AB InBev en vertu de l'Offre Belge et transférées à Newbelco suite à la Fusion Belge; la réduction du compte de prime d'émission est imputée sur la prime d'émission libérée créée suite à l'Apport qui est qualifiée de prime d'émission réellement libérée en vertu de l'impôt des sociétés belge (tel que ce terme est défini à l'article 184, paragraphe 2 du Code belge des impôts sur les revenus);

(v) toutes les Actions Ordinaires Nouvelles acquises par AB InBev en vertu de l'Offre Belge et transférées à Newbelco suite à la Fusion Belge, à l'exception de 85.000.000 d'Actions Ordinaires Nouvelles, sont annulées, et par conséquent, le compte de réserve indisponible, créé sous le paragraphe (iii) est réduit d'un montant de 44.484.910.008,11 EUR, étant la contre-valeur en euros de 39.215.672.417,65 GBP en fonction du Taux de Référence GBP-EUR, pour prendre en compte cette annulation;

(vi) le capital de Newbelco est réduit, conformément aux articles 612 et 613 du Code des sociétés, d'un montant de 8.553.116.669,50 EUR, étant la contre-valeur en euros de 7.540.000.000 GBP selon le Taux de Référence GBP-EUR, par la création d'une réserve disponible; la réduction du capital est imputée en premier lieu sur les réserves taxées qui étaient incorporées dans le capital d'AB InBev et qui sont à présent incorporées dans le capital de Newbelco, et pour le solde sur le capital réellement libéré (tel que défini à l'article 184, paragraphe 1 du Code belge des impôts sur les revenus) de Newbelco créé suite à l'Apport, sans annulation d'actions;

(vii) le compte prime d'émission de Newbelco est réduit, conformément aux articles 612 et 613 du Code des sociétés, pour un montant de 24.455.968.344,05 EUR, étant la contre-valeur en euros de 21.559.158.893,70 GBP en fonction du Taux de Référence GBP-EUR, par la création d'une réserve disponible; la réduction du compte prime d'émission est imputée en premier lieu sur les réserves taxées qui étaient incorporées dans la prime d'émission d'AB InBev et qui sont à présent incorporées dans la prime d'émission de Newbelco, et pour le reste sur la prime d'émission réellement libérée créée suite à l'Apport, qui équivaut au capital réellement libéré (sur la base de l'article 184, paragraphe 2 du Code des impôts sur les revenus), sans annulation d'actions;

(viii) suite à ce qui précède, le capital social de Newbelco s'élève à 1.238.608.344,12 EUR et le compte prime d'émission s'élève à 13.186.369.502,01 EUR;

(ix) la dénomination sociale de Newbelco est modifiée en "Anheuser-Busch InBev", en abrégé "AB InBev", et par conséquent, l'article 1^{er} des statuts de la Société est rédigé comme suit: "La société est une société anonyme et a pour dénomination "Anheuser-Busch InBev", en abrégé "AB InBev" (la Société).

Elle a la qualité de société faisant ou ayant fait publiquement appel à l'épargne.";

(x) suite à ce qui précède, l'article 5 des statuts de la Société est rédigé comme suit:

5.1 Le capital de la Société s'élève à un milliard deux cent trente-huit millions six cent huit mille trois cent quarante-quatre euros douze cents (EUR 1.238.608.344,12). Il est représenté par deux milliards dix-neuf millions deux cent quarante et un mille neuf cent septante-trois (2.019.241.973) actions sans valeur nominale, qui représentent chacune une part égale du capital social (les Actions). Le capital social a été entièrement et inconditionnellement souscrit et est entièrement libéré.

5.2 Il y a deux catégories d'Actions. Toutes les Actions sont des actions ordinaires (les Actions Ordinaires), à l'exception de trois cent vingt-cinq millions neuf cent nonante-neuf mille huit cent dix-sept (325.999.817) Actions (les Actions Restreintes). Les Actions Restreintes seront toujours sous forme nominative et ne seront pas cotées ni admises à la négociation sur un marché réglementé ou non-réglementé. Les titulaires d'Actions Restreintes sont dénommés ensemble les Actionnaires Restreints.

5.3 Toutes les Actions confèrent à leurs titulaires les mêmes droits et avantages, sauf dans les cas prévus par les présents Statuts.";

(xi) le point (i) des articles 20.1(a) et 20.2(a) des statuts de la Société est supprimé et par conséquent:

* l'article 20.1(a) des statuts de la Société est rédigé comme suit:

"les Actions de la Société (i) émises en vertu de plans d'option sur actions ou de plans de rémunération après le 10 octobre 2016, (ii) dont la Société a disposé conformément à l'Article 15.2, dans la mesure où ces actions appartenaient à la Société au 10 octobre 2016, ou (iii) dont la Société, ou l'une de ses filiales au sens de l'article 6 du Code des sociétés est propriétaire, à la date prévue à l'Article 20.1(b), ne seront pas prises en considération aux fins du calcul du nombre total d'Actions avec droit de vote dans le capital de la Société; et"; et

* l'article 20.2(a) des statuts de la Société est rédigé comme suit:

"les Actions de la Société (i) émises en vertu de plans d'option sur actions ou de plans de rémunération après le 10 octobre 2016, (ii) dont la Société a disposé conformément à l'Article 15.2, dans la mesure où ces actions appartenaient à la Société au 10 octobre 2016, ou (iii) dont la Société, ou l'une de ses filiales au sens de l'article 6 du Code des Sociétés est propriétaire, à la date prévue à l'Article 20.2(c), ne seront pas prises en considération aux fins du calcul du nombre total d'Actions avec droit de vote dans le capital de la Société;".

POUR EXTRAIT ANALYTIQUE CONFORME.

(Déposés en même temps que l'extrait : une expédition de l'acte).

Cet extrait est délivré avant enregistrement conformément à l'article 173,1^{er} bis du Code des Droits d'Enregistrement.

Mentionner sur la dernière page du Volet B : **Au recto** : Nom et qualité du notaire instrumentant ou de la personne ou des personnes ayant pouvoir de représenter la personne morale à l'égard des tiers

Au verso : Nom et signature

PATENT

REEL: 049146 FRAME: 0597

Réservé
au
Moniteur
belge



Tim CARNEWAL
Notaire

Bijlagen bij het Belgisch Staatsblad - 21/10/2016 - Annexes du Moniteur belge

Mentionner sur la dernière page du Volet 8 :

Au recto : Nom et qualité du notaire instrumentant ou de la personne ou des personnes
ayant pouvoir de représenter la personne morale à l'égard des tiers

Au verso : Nom et signature

ENGLISH TRANSLATION OF BELGIAN MERGER AND NAME CHANGE DEED:

SECTION B: A copy of this Deed hereof shall be published in the Appendices to the Belgian Official Journal, after the Deed has been filed with the Court Registry

Filed/Received on 11/10/2016 at the Registry of the Commercial Court (French-language section) of Brussels.

(bar code)
16145578

Business No.: 0417.497.106

Name (in full) Anheuser-Busch InBev
(in abbreviated form)

Legal Form: Public Limited Company which makes, or has made, a public call on savings.

Registered Office: 1 Grand-Place, B-1000 BRUSSELS

Purpose of the Deed: TO CONFIRM COMPLETION OF A MERGER BY ACQUISITION AND OF THE CAPITAL OPERATIONS LINKED THERETO – FINAL NOTARISED DEED

It emerges from A Deed received on the Tenth Day of October Two Thousand and Sixteen, received by **Tim CARNEWAL**, Civil Law Notary established in Brussels,

that two appearing parties, acting in their capacity of authorised representatives in accordance with the powers conferred on them by (i) the Extraordinary General Meeting of Shareholders of the "**Newbelco SA/NV**" Public Limited Company, having its registered office at 1, Grand-Place, B-1000 Brussels, and having as its Business No. 0649.641.563 (hereinafter "**Newbelco**" or "**The Company**"), held in the presence of the undersigned Civil Notary on 28 September 2016 (hereinafter "**the Newbelco General Meeting of Shareholders**"), and (ii) the Extraordinary General Meeting of Shareholders of "**Anheuser-Busch In-Bev**" Public Limited Company which makes, or has made, a public call on savings, having its registered office at 1, Grand-Place, B-1000 Brussels, and having as its Business No. 0417.497.106 (hereinafter "**AB InBev**"), held in the presence of the undersigned Civil Law Notary on 28 September 2016 (hereinafter "**The AB InBev General Meeting of Shareholders**"),

confirmed the following (the capitalised terms featured in this Deed shall have the same meaning as that attributed to them in the Minutes of the Newbelco General Meeting of Shareholders):

- (i) All the suspensive conditions for the completion of the Belgian Merger have been met (with the exception of the drawing up of the Final Notarised Deed);
- (ii) The Belgian offer has been realised; the number of Initial Newbelco Shares offered to AB InBev (102,890,758,014) was less than the lowest number in the range laid down in the Merger Proposal and in the report drawn up by the Newbelco Board of Directors, in accordance with Article 694 of the Companies Code; this results from (a) the fact that the actual number of shares in the UK Scheme was, at the UK Scheme Record Time (1,632,767,371) less than the number of shares of the UK Scheme shares projected in the instruments referred to above (1,656,404,007), and (b) the fact that the number of Initial Newbelco Shares for which the UK Scheme Shareholders had opted under the Partial Share Alternative was higher than the maximum authorised under the terms of the UK Scheme;
- (iii) On this basis, the amount of the reductions in the share premium account as confirmed in this Deed shall not be included in the ranges of amounts laid down in the report drawn up by the Newbelco Board of Directors, in accordance with Article 694 of the Companies Code, it being nevertheless understood that the final amount of the share premium account which emerges after the relevant reductions have been performed shall be identical to the final amount projected by the report referred to above;
- (iv) The GBP-EUR base rate as published on the European Central Bank (ECB) website at around 4 pm (Belgian time) on 5 October 2016 (this being the first working day which preceded the Capital Increase) was 1.00 EUR for 0.88155 GBP, and
- (v) No AB InBev Share has been issued between 11 November 2015 and the Closing Date.

Following these statements, the appearing parties instructed the undersigned Civil Law Notary to record that, with effect from the date on which the Final Notarised Deed was drawn up:

- (i) The Belgian Merger has been completed and, as a result, (i) all the assets and liabilities of AB InBev have, without qualification or exception, been transferred in full to Newbelco, and (ii) AB InBev is hereby dissolved without liquidation;
- (ii) The Newbelco Business No. shall be replaced by that of AB InBev, being 0417.497.106 RPM (Brussels);
- (iii) The Newbelco capital is hereby increased by EUR 1,238,608,344.12 via the creation of 1,608,242,156 New Ordinary Shares, which shall be of the same type

and shall, as from their date of issue, enjoy the same rights and benefits as those enjoyed by the Ordinary Shares, in accordance with the relevant stipulations contained in the Articles of Association of the Company; the sum of 13,186,369,502.01 EUR shall be recorded in the accounts by way of share premium; the share premium shall be entered in the accounts as part of the assets recorded on the Liabilities of the Company balance sheet, on an account which, to the same extent as the share capital, shall constitute a guarantee for third parties and shall not be capable of any reduction unless made in implementation of a decision of the General Meeting in accordance with Article 612 of the Companies Code; as a result, the share premium shall count as actually paid-up capital in accordance with Article 184(2) of the Belgian Income Tax Code;

- (iv) The Newbelco share premium account shall, in accordance with Article 612 and 614, in conjunction with Article 623(1), of the Companies Code, be reduced by the sum of EUR 52,522,081,681.47, being the equivalent in euros of GBP 46,300,841,106.30 in accordance with the GBP-EUR base rate, in order to create a reserve which is essential for the purpose of the New Ordinary Shares acquired by AB InBev as a result of the Belgian Offer, and transferred to Newbelco as a result of the Belgian Merger; the reduction in the premium share account shall be charged to the paid-up share premium created as a result of the Contribution which qualifies as an actually paid share premium as a result of Belgian company tax (as defined by Article 184(2) of the Belgian Income Tax Code);
- (v) All such New Ordinary Shares as are acquired by AB InBev as a result of the Belgian Offer, and have been transferred to Newbelco as a result of the Belgian Merger, shall, with the exception of 85,000,000 New Ordinary Shares, be voided; as a result, the essential reserve account as created under (iii) above shall be reduced by the sum of EUR 44,484,910,008.11, being the equivalent in euros of GBP 39,215,672,417.65 in accordance with the GBP-EUR base rate, in order to accommodate this voidance;
- (vi) The capital of Newbelco shall, in accordance with Articles 612 and 613 of the Companies Code, be reduced by the sum of EUR 8,553,116,669.50, this being the equivalent in euros of GBP 7,540,000,000 in accordance with the GBP-EUR base rate, through the creation of an available reserve; the reduction in capital shall be charged in the first instance to the taxable reserves which were incorporated in the AB InBev capital, and which are currently incorporated in the Newbelco capital, and for the balance of actually paid-up capital (as defined in Article 184(1) of the Belgian Income Tax Code) of Newbelco, which was created as a result of the Contribution, without any share voidance;
- (vii) The Newbelco share premium account shall, in accordance with Article 612 and 613 of the Companies Code, be reduced by a sum amounting to EUR 24,455,968,344.05, this being the equivalent in euros of GBP 21,559,158,893.70 on the basis of the GBP-EUR base rate, via the creation of an available reserve; the reduction in the share premium account shall be charged in the first instance to the taxable reserves which were incorporated in the AB InBev share premium,

- and which are currently incorporated in the Newbelco share premium, and for the remainder to the actually paid up share premium which was created as a result of the Contribution, which amounts to the actually paid-up capital (on the basis of Article 184(2) of the Income Tax Code) without any share avoidance;
- (viii) As a result of the foregoing, the share capital of Newbelco shall amount to EUR 1,238,608,344.12, and the share premium account shall amount to EUR 13,186,369,502.01;
 - (ix) The company name of Newbelco is hereby changed to **“Anheuser-Busch InBev”** (**“AB InBev”** in its shortened form) and as a result, Article 1 of the Company Articles of Association shall read as follows: *“The Company shall be a public limited company and shall have as its company name **“Anheuser-Busch InBev”** (**“AB InBev”** in its shortened form - **The Company**). It shall take the form of a company which makes, or has made, a public call on savings.*
 - (x) As a result of the foregoing, Article 5 of the Company Articles of Association shall read as follows:

“5.1 The capital of the Company shall amount to One Billion Two Hundred and Thirty-Eight Million Six Hundred and Eight Thousand Three Hundred and Forty-Four Euros and Twelve Cents (EUR 1,238,608,344.12) It shall be represented by Two Billion Nineteen Million Two Hundred and Forty-One Thousand Nine Hundred and Seventy-Three (2,019,241,973) shares without nominal value, each of which shall represent an equal amount of the share capital (hereinafter the Shares). The share capital has been fully and unconditionally subscribed and is fully paid up.

*5.2 There shall be two types of Shares. All Shares shall be ordinary shares (**the Ordinary Shares**) with the exception of Three Hundred and Twenty-Five Million Nine Hundred and Ninety-Nine Thousand Eight Hundred and Seventeen (325,999,817) Shares (**the Restricted Shares**). The Restricted Shares shall at all times be registered shares and shall not be listed or admitted to trading on any regulated or non-regulated market. The holders of Restricted Shares shall all be described as Restricted Shareholders.*

5.3 All shares shall confer on their holders the same rights and advantages, unless otherwise provided in these Articles of association.

- (xi) Item (i) of Articles 20.1(a) and 20.2(a) of the Company Articles of Association is hereby repealed. As a result,
 - Article 20.1(a) of the Company Articles of Association shall read as follows: *“The Company Shares (i) issued under share option plans or remuneration plans after 10 October 2016, (ii) of which the Company has disposed in accordance with Article 15.2, to the extent that these shares were owned by the Company on 10 October 2016, or (iii) of which the Company, or one of its subsidiaries within the meaning of Article 6 of the Companies Code, is the owner on the date referred to in Article 20.1(b), shall not be taken into account for the purpose of calculating the total number of voting Shares in the Company’s share capital; and*
 - Article 20.2(a) of the Company Articles of Association shall read as follows: *“The Company Shares (i) issued under share option plans or remuneration plans after 10*

October 2016, (ii) of which the Company has disposed in accordance with Article 15.2, to the extent that these shares were owned by the Company on 10 October 2016, or (iii) of which the Company, or one of its subsidiaries within the meaning of Article 6 of the Companies Code, is the owner on the date referred to in Article 20.2(c), shall not be taken into account for the purpose of calculating the total number of voting Shares in the Company's share capital;

CERTIFIED TRUE COPY

(filed at the same time as the extract: one copy of the Deed).

This Extract shall be issued prior to registration in accordance with Article 173(1)bis of the Registration Fees Code.

Tim CARNEWAL

Civil Law Notary

To be stated on the final page of Section B:

Recto: Name and capacity of acting civil law notary or of the person or persons authorised to represent the legal person towards third parties

Verso: Name and signature

[Margin]

Appendices to the Belgian Official Journal – 21/10/2016

U S A - List of Designs

<u>Title</u>	<u>Application Date</u>	<u>Application No.</u>	<u>Registration Date</u>	<u>Registration No.</u>
PerfectDraft - Serving beer appliance (design 2003)	25/11/2003	29194639	11/04/2006	D518677
PerfectDraft - Beer Keg	21/11/2003	29194350	19/10/2004	D497283
PerfectDraft - Serving beer appliance (design 2006)	10/01/2007	29/271175	22/07/2008	D573392
Stella Artois Chalice glass Dishwasher Tray	1/06/2012	29426590	22/04/2014	D703396S
Stella Artois Chalice glass Dishwasher Tray (2)	1/06/2012	29423593	29/07/2014	D710061
JOHNNY APPLESEED tap handle	9/07/2014	29496137	27/10/2015	D741644S